
Present Continuous for FUTURE ARRANGEMENTS 

Present Continuous je opisni sedanjik, ki se lahko poleg opisovanja sedanjosti 

uporablja tudi za izražanje prihodnosti. 

 

Uporabili ga bomo, če hočemo govoriti o: 

1. načrtih v bližnji prihodnosti 

I am having dinner with friends tonight. 

2. dogovorih, sestankih v bližnji prihodnosti 

We are having a meeting on Friday. 

 

FORM: 

OSEBEK + BE (is, am, are) + GLAGOL + ING 

 

Ex: Sally is going to France next week. 

Jack and I are flying to Spain soon. 

We are meeting our relatives on Sunday. 

 

GOING TO FUTURE 

 

Uporabljamo ga, ko izražamo NAMENE in že predhodno NAČRTOVANE in 

določene dogodke za prihodnost. Prav tako ta čas uporabimo tudi, ko govorimo 

o NAPOVEDIH, ki TEMELJIJO NA DEJSTVIH. 

FORM: 

OSEBEK + BE + GOING TO + NEDOLOČNIK 

 

Ex: She is going to sell her house. 

They are going to buy a brand new car. 

I am going to call Mary. 



 

1. dejanja, za katera sklepamo oziroma smo na osnovi dokazov prepričani, 

da se bodo zgodila in z njimi izražamo napoved 

 

Look at all the dark clouds in the sky. It is going to rain. 

 

Prislovi, ki so uporabljeni za oba časa so: next week, tomorrow, soon, next 

month, tonight, this afternoon, on Monday, etc.  

 

PRACTICE 

Spodnje povedi prepiši v zvezek in jih dopolni z glagolom v ustreznem glagolskem 

času, Going to ali Present Continuous.  

 

a) Kate ____________ (have) piano lessons tomorrow. (dogovor) 

b) Our president _____________ (visit) Italy on Friday. (dogovor) 

c) I believe robots ___________ (work) instead of us in the future. 

(napoved na podlagi mnenja) 

d) Look at those clouds! It __________ (rain) soon. (napoved na podlagi 

dejstev) 

e) Lisa _____________ (be) a doctor. She has always wanted that. 

(namen) 

 

Opravite tudi vaje v učb. na str. 50/3, str. 51/4b in vaja 6.  

 

Keep up with good work! 


